
Zápis ze schůzky sdružení rodičů konané 2. 9. 2014 

Přítomní: 

- sdružení:  Jitka Sedlaříková, Gabriela  Fialová,  Miroslava Reitermanová, Josef  

Miltner. 

- vedení školy: Eva Havelková, Pavel Herold. 

Předem se omluvila  Renata Veselá. 

  

1) Vedení školy zástupce sdružení informovalo o renovacích, které probíhaly ve škole 

během prázdnin. 

- Úpravy se týkají především 1. stupně (nové šatny, malování, vybavení tříd).  

 

2) Pan ředitel nás seznámil s aktuální situací v působení stravovací komise.  

-  Sdružení nadále bude práci a závěry stravovací komise sledovat. 

 

3) Vycházka na Děd 

- Přítomní členové sdružení se rozhodli vycházku nakonec neuspořádat především 

s ohledem na nízkou účast na konané schůzce a také pochybnosti v otázkách 

bezpečnosti na akci oficiálně organizované sdružením mimo prostory školy 

(pojištění). 

 

4) Příští schůzka sdružení se uskuteční dne 13. 11. 2014 v 18:00 hodin v ředitelně školy. 

- Termín připadá na týden před konáním třídních schůzek (20. 11. 2014), kde budou 

vybrány příspěvky do sdružení pro tento školní rok. 

- M. Reitermanová na schůzku připraví podklady pro zprávu o činnosti/prezentaci 

sdružení rodičů v uplynulém školním roce. 

o Zpracování finální verze prezentace 

o Příprava podkladů pro výběr příspěvků pro školní rok 2014/15 

 

 

Zapsala: pí Reitermanová 


